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Izrazio nezadovoljstvo odgovorom Vijeća ministara BiH na pitanje postavljeno na 44. sjednici 

Predstavničkog doma, održanoj 14.3.2013., te obnovio pitanje. Pitanje glasi: 

“Koje međunarodne sporazume, ugovore ili konvencije je do sada prihvatila Bosna i 

Hercegovina, te da li su svi koji su prihvaćeni a zahtijevaju ratifikaciju i ratificirani?  

Pitanje ograničavam na dokumente koji nadilaze regionalni okvir, odnosno koji imaju 

evropsku ili širu dimenziju.” 
 


